

NON DIVER

SINGAMATA RESORT

SABAH

度假配套

新佳马达潜水度假村

沙巴



Itinerary Details 行程简介

DAY 1 第一天

AIRPORT / TERMINAL – SINGAMATA RESORT 斗湖机场 - 新佳马达潜水度假村

LUNCH / DINNER 午餐/晚餐

Land transfer to Semporna Jetty	机场接送至仙本那码头
Depart from Semporna Jetty to Singamata resort	从仙本那码头搭船前往度假村
Arrival at Singamata resort	抵达度假村
Briefing and Check-in	讲解以及办理入住手续
Lunch	午餐时间
Snorkeling (House Reef)	享受浮潜乐 (度假村独家潜点)
Dinner	晚餐时间
Free & Leisure Time	晚餐后自由娱乐时间

DAY 2 第二天

SINGAMATA RESORT 新佳马达潜水度假村

BREAKFAST / LUNCH / DINNER 早餐/午餐/晚餐

Breakfast	早餐
Gather for safety briefing for diver	集合, 教练讲解出海需知常识
Snorkeling (House Reef)	享受浮潜乐
Lunch	午餐时间
Snorkeling (House Reef)	享受浮潜乐 (度假村独家地点)
Dinner	晚餐时间
Free & Leisure Time	晚餐后自由娱乐时间

DAY 3 第三天

SINGAMATA RESORT – AIRPORT / TERMINAL 新佳马达潜水度假村 - 斗湖机场

BREAKFAST 早餐

Breakfast	早餐
Transfer to Semporna Jetty and	搭船返回仙本那码头
Proceed to Tawau Airport / Hotel	送往机场/酒店

**** All times indicated above are approximates only. 行程时间均为当地时间 ****

**** Other arrival and departure times on request. 如其他的抵达/出发时间需另预定及安排车及船班 ****

Package included:

- Accommodation at Sea Star Resort on twin sharing
- basis 3 meals a day plus afternoon tea break
- The day time service includes tea or coffee, cold water and juice. (Excluding soft drinks and alcoholic beverages).
- Snorkel around the resort Transfer from Tawau Airport to SEMPORNA and return (70 Minutes)
- Transfer by boat from Semporna – 20 Minutes to Singamata resort and return (On SIC basis) **For Group of 6 person and above only*
- Transfer by boat from Semporna to Singamata resort and return (on SIC basis). All boat schedules and sea sport activities are subject to weather and sea conditions.

配套包含:

- 新佳马达潜水度假村住宿 (两人一房为准)
- 一日三餐及下午茶。
- 日间提供茶或咖啡、冷水和果汁 (不含汽水和酒精饮料)
- 在度假村范围浮潜。
- 往返斗湖机场到仙本那市区的接送服务 (单程约70分钟/拼车) **只限于6人以上团队**
- 往返仙本那码头至新佳马达潜水度假村的船班接送服务 (单程约20分钟/拼船)
- 所有船班行程及海上运动活动均视当日的天气和海况而定。

Accommodation 住宿
Singamata Resort
 新佳马达潜水度假村



SIC - SPEED BOAT SCHEDULE 船班时间表

Semporna Private Jetty - Singamata Resort 仙本那私人码头 - 新佳马达潜水度假村	08.00 am	11.00 am	14.30 pm
Singamata Resort - Semporna Private Jetty 新佳马达潜水度假村 - 仙本那私人码头	07.00 am	10.00 am	16.00 pm

Non Diver Package PER PAX (MYR) Price included 6% SST

度假配套 (一人/马币) 含8%政府销售及服务费

Local Malaysian and Expatriate with valid Malaysia work permit

马来西亚公民及持有有效马来西亚工作许可证的外国人

Foreigner with travel permit 持旅行许可证的外国人

Validity Date 旅游有效期: 01 JAN 2025 - 30 APR 2025

Standard Room 标间房 (联排)	Adult 大人
3 Days 2 Nights 3天2晚	RM 1300
4 Days 3 Nights 4天3晚	RM 1700
5 Days 4 Nights 5天4晚	RM 2000

Deluxe Room 小家庭房 (3pax / 3人)	Adult 大人
3 Days 2 Nights 3天2晚	RM 1300
4 Days 3 Nights 4天3晚	RM 1700
5 Days 4 Nights 5天4晚	RM 2000



Family Room 大家庭房

Adult 大人

3 Days 2 Nights 3天2晚

RM 1500

4 Days 3 Nights 4天3晚

RM 1900

5 Days 4 Nights 5天4晚

RM 2200

Honeymoon Room 蜜月房

Adult

3 Days 2 Nights 3天2晚

RM 1600

4 Days 3 Nights 4天3晚

RM 2000

5 Days 4 Nights 5天4晚

RM 2300

Loft 童话小屋

Adult

3 Days 2 Nights 3天2晚

RM 1800

4 Days 3 Nights 4天3晚

RM 2200

5 Days 4 Nights 5天4晚

RM 2500

Package Details:

All rates are subject to change without prior notice.

The resort is not liable for any guest's equipment damages; all guests are to be responsible for their own equipment.

The resort is not liable for any loss, accident, delay or other irregularity resulting from activities.

Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & ECLUDED of Semporna Jetty fee.

Snorkelling equipment RM20 per set per day; Fins RM25 per set per day; Glass Bottom Paddle RM30 per 20mins

Excluded Jetty Fee RM 2 per person for Malaysian, RM 10 per person for Expatriates (payable to the Municipal Council of Semporna)

These package is excluded Travel Insurance.

Single supp rate additional 50% on top of the above prices for single occupancy. This must be booked well in advance.

Full payment are required of tour fare upon booking confirmation.

Rates are including 8% GST / SST if implemented by the Government

Infant 36 months or below is free of charge

No pregnant woman is allowed by boat to Singamata Resort

To purchase Diver Package, one must be a certified / licensed diver

No dive allowed within 24 hours prior to departure flight time.

Diver guest is encourage to bring along their own equipment otherwise opt for rental from Mabul Dive Centre.

Room accommodation head count only count on guest, non-guest will not count into room accommodation headcount.

Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).

Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice

The Management reserves the right to alter, amend, delete or add to these conditions or withdraw the package at any time without prior notice

配套详情:

所有价格如有更改，恕不另行通知。

度假村不对任何客人的设备损坏负责；所有客人需自行负责其设备。

度假村不对因活动引起的任何损失、事故、延误或其他不规则情况负责。

价格以马来西亚令吉 (MYR) 为单位按每人报价，不包括仙本那码头费。

浮潜设备 RM20/套/天；脚蹼RM25/套/天；玻璃底独木舟RM30/次（每20分钟）。

码头费马来西亚公马币2/人，外籍人士RM10/人（此费用支付给仙本那市政局）。

此套餐不包括旅游保险。

单人入住需额外支付上述价格的50%，并须提前预订。

预订确认后需支付全额费用。

价格包含政府实施的8% GST/SST（如适用）。

36个月或以下的婴儿免费。

孕妇禁止乘船前往新佳马达度假村。

购买潜水套餐的游客必须是经过认证/持证的水员。

离开航班前24小时内禁止潜水。

建议潜水客人自带潜水设备，否则可选择从潜水中心租赁设备。

房间住宿人数仅按客人计算，非客人不计入房间住宿人数。

酒店房间视供应情况而定。如所选酒店不可用，将提供其他类似住宿，可能产生不同费用（如适用）。

旺季日期及附加费如有更改，恕不另行通知。

管理层保留随时更改、修改、删除或增加这些条款或取消套餐的权利，恕不另行通知。